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Geacht college,  

  

3 oktober ontvingen wij als stadsbestuur een brief van maar liefst 73 bewoners en 8 organisaties en 

instanties aan en rondom het Vrijthof. Zij verwoorden uitgebreid hun ervaringen en zorgen en vragen om 

een andere invulling en waardering van evenementen op en rond het Vrijthof. 

Ook de VVO (Vereniging Vrijthof Ondernemers) maakt uitgebreid hun ideeën en suggesties over een 

aangepast evenementenbeleid kenbaar. In hun brief van 1 november jl. aan college en gemeenteraad geven 

ze bijvoorbeeld aan dat ze de kermis liever op een andere plek in de stad zien. In een uitgebreid artikel in De 

Limburger van 11 oktober konden we duidelijk lezen dat er discussie en onvrede over het beleid bestaat. 

 

Het is bekend dat ook de Partij van de Arbeid graag in gesprek blijft met het college over de 60-dagen-norm 

voor het Vrijthof en het daarmee samenhangende evenementenbeleid. 

Met name het telkens niet meerekenen van evenementen die “maar een deel van het plein” in beslag 

nemen en de vele dagen van op- en afbouw die met elk evenement – groot of klein – gepaard gaan is onzes 

inziens geen reële en geen eerlijke weergave van de werkelijkheid. 

 

In de jaarplanning van het domein Economie en Cultuur van de gemeenteraad zien we dat de vaststelling van 

een geactualiseerd evenementenbeleid 2022 – 2026 gepland staat voor juni 2023. 

Hoewel het ons verheugt dat we hierover met elkaar in gesprek kunnen, willen we toch nu al een aantal 

vragen stellen.  

 

1. In voorgaande jaren heeft uw raad regelmatig gevraagd om te onderzoeken of er andere geschikte 

plekken in de stad zijn voor evenementen, waaronder de kermis. 

Wat zijn de meest recente resultaten van die onderzoeken? 

2. Wat betekent het verplaatsen van de kermis voor de 60-dagen-norm voor het Vrijthof? 

3. In de 60-dagen-norm rekent u nooit evenementen mee die een deel van het plein in beslag nemen. 

Waarom geeft een half plein met bezoekers en uitbaters en tijdens op- en afbouw geen overlast? 

4. Wellicht zijn er nog slagen te maken om de op- en afbouwdagen te verminderen of minder lang te laten 

duren. Zijn daar regels voor opgesteld, of laat u dit geheel bij de diverse organisaties en bedrijven? 



 
5. Bent u bereid – gezien de vele en regelmatige reacties van bewoners en ondernemers – het 

evenementenbeleid met de betrokkenen te evalueren en bespreken? 

6. Bent u bereid dit op korte termijn te doen (eerder dan juni 2023)? Is er wellicht al een uitgebreid 

participatietraject in de planning voorzien? 

 

Met vriendelijke groet,  

  

Anita van Ham, 

Partij van de Arbeid Maastricht 

 

https://maastricht.parlaeus.nl/admin/searchm/action=showgdb/item=22872/Bewoners_reactie_-

_Brief_tbv_leden_college_en_leden_raad_gemeente_Maastricht..pdf  

 

https://maastricht.parlaeus.nl/admin/postin/env=help/action=showannex/gdb=23028/Vereniging_Vrijthof_

Ondernemers_-_Brief_evenementen_Vrijthof..pdf  

 

https://rtvmaastricht.nl/nieuws/artikel/vrijthof-ondernemers-willen-geen-kermis  
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